
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  25.februára 2021 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 1 
zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

predkladá: zástupca primátora mesta 
4) Správa  o činnosti MsP za IV. Q 2020 

predkladá: náčelník MsP 
5) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  za rok 2020 

predkladá: vedúca referátu ekonomiky 
6) Informatívna  správa o čerpaní  prostriedkov z dotačných fondov mesta  za rok 

2020 
predkladá: vedúca referátu  ekonomiky 

7) Informácia o spolupráci mesta Fiľakovo s Banskobystrickým samosprávnym 
krajom pri realizácii „Ak čného plánu pre rast a zamestnanosť Banskobystrického 
samosprávneho kraja na rok 2021 v rámci Iniciatívy: Catching-Up Regions 2“ 
predkladá: primátor mesta, vedúci odd. výst., SR a ŽP 

8) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta  k 31.12.2020 
a)  Správa o stave pohľadávok mesta k 31.12.2020 

predkladá: vedúci odd. EaMM 
9) Majetkovoprávne záležitosti 

a) TIMBERLAND s.r.o. – predaj mestského pozemku parc. EKN č. 
678/1 z dôvodu hodného osobitného zreteľa – majetkovoprávne 
vysporiadanie areálu Timberland s.r.o. Belina 
b) Prevod mestského majetku do správy ZŠ Lajosa Mocsáryho s VJM – 
Mocsáry Lajos Alapiskola, Farská lúka 64/B, Fiľakovo 
c) Výsledok OVS č. 02/2021 na predaj prebytočných častí mestských 
pozemkov a stavby 

predkladá: vedúci odd. EaMM 
10) Aktuálne záležitosti mesta 
11) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 

a) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2020 
b) Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za rok 2020 
c) Správa o plnení prijatých uznesení MZ 

12) Diskusia 



13) Záver 
      
Poslanci MZ za pôvodný program hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila  
 
Program rokovania  bol doplnený na rokovaní o nasledovné body:  
 

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

             predkladá: zástupca primátora mesta 
5) Správa  o činnosti MsP za IV. Q 2020 

            predkladá: náčelník MsP 
6) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  za rok 2020 

            predkladá: vedúca referátu ekonomiky 
7) Informatívna  správa o čerpaní  prostriedkov z dotačných fondov mesta  za rok 

2020 
            predkladá: vedúca referátu  ekonomiky 

8) Informácia o spolupráci mesta Fiľakovo s Banskobystrickým samosprávnym 
krajom pri realizácii „Ak čného plánu pre rast a zamestnanosť Banskobystrického 
samosprávneho kraja na rok 2021 v rámci Iniciatívy: Catching-Up Regions 2“ 
predkladá: primátor mesta, vedúci odd. výst., SR a ŽP 

9) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta  k 31.12.2020 
a)  Správa o stave pohľadávok mesta k 31.12.2020 

             predkladá: vedúci odd. EaMM 
10) Majetkovoprávne záležitosti 

a) TIMBERLAND s.r.o. – predaj mestského pozemku parc. EKN č. 678/1 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa – majetkovoprávne vysporiadanie 
areálu Timberland s.r.o. Belina 

b) Prevod mestského majetku do správy ZŠ Lajosa Mocsáryho s VJM – 
Mocsáry Lajos Alapiskola, Farská lúka 64/B, Fiľakovo 

c) Výsledok OVS č. 02/2021 na predaj prebytočných častí mestských 
pozemkov a stavby 

            predkladá: vedúci odd. EaMM 
11) Aktuálne záležitosti mesta 

a) Odchyt  túlavých psov – informácia o zmluve 
12) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 

a) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2020 
b) Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za rok 2020 
c) Správa o plnení prijatých uznesení MZ 

13) Diskusia 
14) Záver 

 
Poslanci MZ za upravený program hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila  



 
Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta navrhol 
nasledovných poslancov MZ: 

 
Csilla Gallová a 
Erik Kelemen. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ : 
Róbert Eibner - predseda 
PhDr. Rubint, p. Tankina– členovia  
Poslanci overovateľov a zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila  
 
K bodu č. 3) Interpelácie  poslancov  
 
PhDr. Rubint -  obrátili sa na mňa občania z Parkovej ulice kde  orezávali tuju a ostal tam po 
nej kmeň. Mohol by sa odstrániť? Tiež, že je tam  často  poprevracaný  kontajner. Bolo by 
možné zistiť, kto je za to  zodpovedný? 
Tento rok sa tiež  plánujú úpravy okolo  gymnázia, dali by sa odstrániť dve tuje, ktoré dosť 
zasahujú do  budovy  Gymnázia.  
Rás by som sa  z tohto miesta obrátil na  kolegov poslancov, aby  nezabudli  odovzdať  
majetkové priznania  do zákonom stanovenej lehoty. Ak tak neurobia, vzdám sa  funkcie 
predsedu  komisie na  ochranu ver. záujmu,... 
 
P. Flachbart – ja  som svoje pripomienky zhrnul  do zápisnice  zo zasadnutia komisie. Chcem 
však  poprosiť kompetentných o kontrolu dodržiavania prijatých opatrení.  Vytvárajú sa   po 
meste viaceré skupinky a nenosia  ľudia riadne rúška. 
p. primátor – nie všetky okolité obce dokážu svojich obyvateľov testovať a je veľký pohyb 
v meste aj toho dôvodu, že sa ľudia  chodia testovať. MOPS ešte bude fungovať do konca júna. 
MsP je momentálne na tom veľmi zle v počte príslušníkov, príslušníci OOPZ sú  tiež dosť 
vyťažení. Fyzicky nie je toľko ľudí, aby sme dokázali  pokryť  riadne služby. 
Tiež  by som Vás rád informoval o tom, že epidemiologická situácia  v našom okrese sa dosť  
zhoršuje.  Očkovanie  učiteľov  na našich  školách  prebieha a momentálne je asi  cca 25%. 
Ing. Fehér – mali by sme sa zamerať viac na kontroly tých čo sa  potulujú v meste ako na 
podnikateľov. 
p. zástupca – sme v kontakte  s Regionálnym  úradom verejného zdravotníctva a kontroly  sú  
na základe anonymných   nahlásení  a RÚVZ. 
p. primátor -  my tiež často  konáme  na základe podnetov  od občanov. 
 
 
K bodu č.4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 

Materiál do MZ predložil zástupca primátora mesta, Mgr. Attila Visnyai. 
 

1. Komisia ochrany verejného poriadku a dopravy 
- Parkovanie  v meste 
- Most  na  Jánošíkovej  - vyhradiť len pre chodcov 



- Komunikácie medzi garážami na Farskej  lúke sú v zlom stave, ale aj v ostatných 
častiach mesta 

- Spolupráca mesta s BBSK v rámci iniciatívy Catching-Up Regions 2 – návrhy na 
doplnenie  k projektovým zámerom 
 

2. Komisia pre výstavbu, životné prostredie a územné plánovanie 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Žiadosť  od Ing. arch A. Bertu na  úpravu  prístupovej komunikácie k jeho domu. 

 
3. Komisia finančná a správy majetku 

- Majetkovoprávne záležitosti 
 
p. primátor -  dostávame  teraz  viac žiadostí  o úpravu priestranstiev na  perifériách mesta. 
p. Flachbart – myslím si, že Farská lúka je jedno z najväčších sídlisk v meste. 
p. primátor – na  Farskej  lúke bolo v minulosti  viac investícií.  
Pán primátor vymenoval, o aké investície išlo. 
 
Pán primátor v rámci tohto  bodu   predstavil aj  novú vedúcu školského  úradu Mgr. Silviu 
Dubovskú a PhDr. Petrovi  Fehérovi   sa poďakoval  za  dlhoročné pôsobenie v tejto  funkcii. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
K bodu č. 5) Správa  o činnosti MsP za IV. Q 2020 
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Mgr. Gabriel Benčik. 
Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p. Eibner – bol by som rád keby aj MsP  viac kontrolovala dodržiavanie opatrení v meste.  Keď 
som sa prešiel po meste väčšina  ľudí  nenosí rúško. Tiež som si všimol po meste chodiť  
bezdomovcov. 
p.  primátor – bezdomovci sú  aj v našom meste. Môžem dať  vypracovať prehľad, ak pominie 
táto situácie. Nebudú to však  priaznivé výsledky a neviem  či sme na to pripravení. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
K bodu č. 6) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  za rok 2020 
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 
Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci  k nemu nemali žiadne  
pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  



 
    
 
        
K bodu č. 7) Informatívna  správa o čerpaní  prostriedkov z dotačných fondov mesta  za  
                     rok 2020 

          
 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci  k nemu nemali žiadne  
pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
   
K bodu č. 8) Informácia o spolupráci mesta Fiľakovo s Banskobystrickým samosprávnym  
                     krajom pri realizácii „Akčného plánu pre rast a zamestnanosť   
                     Banskobystrického samosprávneho kraja na rok 2021 v rámci Iniciatívy:  
                     Catching-Up Regions 2“ 
 
 Písomne spracovaný materiál  do MZ predložil primátor mesta a vedúci odd. výstavby, 
ŽP a SR , Ing. Ivan Vanko. 
Ing. Vanko  odprezentoval jednotlivé projektové zámery, ktoré by bolo možné  navrhnúť na 
realizáciu v rámci  spolupráce s BBSK. 
Poslanci  MZ  s návrhmi súhlasili. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
 
K bodu č. 9) Výsledky  inventarizácie  majetku mesta  k 31.12.2020 

a)  Správa o stave pohľadávok mesta k 31.12.2020 
 

 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku 
mesta, Ing. Zoltán Varga. 
p. primátor – pripravujeme  zverejnenie zoznamu dlžníkov, tak ako tomu bolo každoročne. 
Budeme tiež  pokračovať v exekúciách.  
PhDr. Rubint -  všimol som si  pri  prečítaní správy, že sa oproti  minulým rokom zmenila 
štruktúra  pohľadávok. Daň za užívanie ver. priestranstva klesla a zvýšili sa niektoré 
pohľadávky. Čo malo vplyv na tieto zmeny?  
Ing. Varga -  je to kvôli pretrvávajúcej pandémii.  Niektorí podnikatelia od štátu dostali  
kompenzáciu príjmov. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  



 
Hlasovanie  za Uznesenie č. 23/2021 za  odpísanie nedoplatkov z účtovnej evidencie:  
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
 
 
K bodu č. 10 ) Majetkovoprávne záležitosti 
 
 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku 
mesta, Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
 

a) TIMBERLAND s.r.o. – predaj mestského pozemku parc. EKN č. 678/1 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa – majetkovoprávne 
vysporiadanie areálu Timberland s.r.o. Belina 
 

Poslanci nemali  k predloženej správe žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 

b) Prevod mestského majetku do správy ZŠ Lajosa Mocsáryho s VJM – 
Mocsáry Lajos Alapiskola, Farská lúka 64/B, Fiľakovo 

 
Poslanci nemali  k predloženej správe žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 

c) Výsledok OVS č. 02/2021 na predaj prebytočných častí mestských 
pozemkov a stavby 
 

Poslanci nemali  k predloženej správe žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
 
 
 
 
            



K bodu č. 11) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Odchyt  túlavých psov – informácia o zmluve 

 
Informáciu  pre  poslancov MZ k tomuto  bodu  poskytol zástupca primátora mesta, 

Mgr. Attila Visnyai. Návrh  predloženej  zmluvy tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
p. Eibner – bolo by  dobré keby sa dalo docieliť, aby do útulku boli prednostne umiestňované 
zvieratá odchytené vo Fiľakove. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
K bodu č. 12) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 
 

Písomne  spracované správy  do MZ predložila  hlavná kontrolórka mesta, Ing. Judita 
Mihályová. Na zasadnutí  ich odprezentovala prednostka  MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová. 
Tvoria súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 

a) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2020 
 
Poslanci nemali  k predloženej správe žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 

b) Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za rok 
2020 

 
p. primátor -  k podávaniu petícií bude medzi občanmi potrebná osveta.  
p. Eibner – kto má na starosti agendu s vybavením petície? 
p. prednostka – mal to na starosti  hlavný kontrolór, momentálne to riešim ja , ale v budúcnosti 
to bude vybavovať  vedúci oddelenia  vnútornej správy. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 

c) Správa o plnení prijatých uznesení MZ 
 
Poslanci nemali  k predloženej správe žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, PhDr. Rubint Róbert, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila  
 
 



K bodu č. 13 ) Diskusia 
 
V rámci tohto bodu primátor mesta   oboznámil poslancov s úspešným projektom s názvom   
Efektívna verejná správa v rámci ktorého sme získali NFP  vo výške viac ako 470 tis €. Je 
v ňom zapojený celý okres  a Fiľakovo je vedúci partner s Tomášovcami.  
Ďalšia  informácia  v rámci tohto  bodu bolo  prebiehajúce  Sčítanie obyvateľov, domov a bytov  
2021. Teraz prebieha do konca marca  fáza samosčítania. Asistované sčítanie bude z dôvodu 
pretrvávajúcej epidemiologickej situácie určite posunuté na neskorší termín ako sa pôvodne 
predpokladalo. 
 
K bodu č. 14) Záver 

 
Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  mestského  

zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
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